
Referat af kredsbestyrelsesmøde den 28. januar på Åby bibliotek 

Fraværende: Ingen 

1) Godkendelse af referat fra sidste møde 021224: OK 
2) Godkendelse af dagsorden: OK 
3) Kredsens økonomi v/Torben. Regnskabet er endnu ikke færdigt. Kørepenge til 

bestyrelsen udbetales fremover til alle arrangementer, incl. nytårskur og 
generalforsamling.                                                                                                                           
Honorarer til formand, kasserer og sekretær udbetales snarest.  

Budget for 2025 v/Hanne: Budgettet godkendes med den ændring, at der udbetales det 
samme som sidste år til klubberne: 4000 kr pr klub + 10 kr pr medlem. Vi har fået 
udbetalt 126.000 fra Hovedforeningen. 

4) Evaluering af nytårskur. Et rigtig fint arrangement – god mad, fin underholdning. 
Underholdningen kostede 3000 kr, men var det hele værd. 

5) Generalforsamling torsdag den 27. marts kl. 14-16. 
Forplejning: Kaffe, boller og lagkage. Hanne bestiller, Torben henter, hvis nødvendigt- 
Birthe sørger for stemmesedler + blyanter til evt. afstemning. 
Dirigent: Renè (hvis han kommer) – ellers Flemming Laier, Silkeborg 
På valg er Hanne, Lone og Gitte. + valg af ny suppleant(er) 
Beslutning: Generalforsamlingen skal fremover ikke altid holdes i Århus, men køre på 
skift rent geografisk. 

6) Bestyrelsesmøder fremover. Næste møde er tirsdag den 1. april kl. 10-12 på Åby 
Bibliotek. Andre møder fastlægges efter generalforsamlingen 

7) Parkinsonskole i første halvår. Afholdes i VitaPark, Odder fredag den 16. maj kl. 9.30 -
16.00. Camilla Birkebæk kommer på kl. 10-12, Erik Johnsen kl. 13-15. Slutter med 
eftermiddagskaffe. Hanne bestiller karbonader med kartofler og grønærter til kl.12. 
Deltagerbetaling 100 kr, ikke-medlemmer 200 kr. 

8) Parkinsonskole i andet halvår. Afholdes i Skanderborg den 24. oktober 2025. 
Program? 

9) DH puljemidler/SANO den 1. marts. Torben og Birthe deltager fra bestyrelsen udover 
Hanne. Der var tilmeldt 75 – plads til 30. Hvis vi får råd, vil vi forsøge at afholde et extra 
arrangement i 2025 – måske på en anden lokation. 

10) Nyt fra formanden. Hanne uddelte en masse papirer, der omhandlede næste møde i 
FU. Nogle af punkterne er: konflikter flere steder mellem kreds/klub, deltagerbetaling 
til arrangementer, arvesager. 
Vi er den næststørste kreds  - kun ca. 50 medlemmer efter Storkøbenhavn 

11) Nyt fra klubberne nåede vi ikke.  
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